
Invigning av Storumanterminalen genomfördes i dag
Pressmeddelande från Storumanterminalen.

Den nybyggda NLC Storumanterminalen invigdes i dag av  tillförordnade landshövdingen Birgitta Heijer.
Bandklippningen var av det lite ovanliga slaget. Armbryterskan Heidi Andersson och landshövdingen 
trampade en dressin i full fart genom en banderoll.

Ett 80-tal representanter för näringslivet, transportsektorn och grannländerna hade kommit för att vara 
med på invigningslunchen och presentationen av terminalen
Flera av länets riksdagsmän, representanter från både Norge och Finland, Sveaskogs VD P-O Wedin för 
att nämna några av deltagarna.

Samtliga talare var odelat positiva till etableringen av omlastningsterminalen och ense om att järnvägen 
kommer att spela en allt större roll i framtidens transportsystem. P-O Wedin påpekade ett flertal gånger att 
samverkan och utbyggd logistik är avgörande för både skogsnäringen och andra branscher.

Storuman är en transportnod i Västerbottens inland, med två korsande Europavägar och järnväg i tre 
riktningar. Storumanterminalen ska lasta och lasta om gods till bästa transportsätt ur miljöhänseende, 
samhällsnytta, ekonomi och trafiksäkerhetsaspekter. Terminalen är en viktig del för hela regionens 
utveckling, speciellt nu när stora investeringar planeras i regionen.
NLC Storumanterminalen blir en del av NLC Corridore, transportstråket Norge, Sverige, Finland, 
Ryssland. Mathias Lindström från Finland och Kvarkenrådet poängterade att det nu, när man
 förstärker infrastrukturen på bägge sidor om Bottenviken är det viktigt att få till en  bra färjeförbindelse 
över Kvarken igen.
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